



**MOVES#71 Adam Linder »LYNDY STERL: Feed Your Daughters«
28. August 2014, 7pm**

(please scroll down for German version)

MOVES#71

Adam Linder »LYNDY STERL: Feed Your Daughters«
EP Release Party

28 August 2014, 7pm

Dear Friends,

Image Movement is delighted to host the release party of the LYNDY STERL EP.

LYNDY STERL is a musical project of Berlin-based choreographer **Adam Linder**.

»Feed Your Daughters«, **LYNDY**'s debut release, is a 6 track EP of lyrical rap with an ambidextrous production from **DZANG**.

The artist **Isabel Lewis** will accompany the evening with a dj set.

Admission is free.

And please note this event takes place on a Thursday and starts at 7pm.

MOVES#71

Adam Linder »LYNDY STERL: Feed Your Daughters«
EP Release Party

28 August 2014, 19 Uhr

Liebe Freunde,

Image Movement freut sich, die Release Party von LYNDY STERL veranstalten zu können.

LYNDY STERL ist der Name eines Musikprojekts des in Berlin lebenden Choreographen **Adam Linder**.

»Feed Your Daughters«, **LYNDY**'s erste Veröffentlichung, ist eine EP mit sechs Stücken lyrischen Raps eingebunden in eine ambidexte Produktion von **DZANG**.

Die Künstlerin **Isabel Lewis** wird den Abend mit einem DJ Set begleiten.

Der Eintritt ist frei. Bitte beachten Sie, unsere Veranstaltung findet an einem Donnerstag statt und beginnt bereits um 19 Uhr.

[img: »LYNDY STERL: Feed Your Daughters« EP (*courtesy of the artist*)]

Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records
Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo-Sa, 11am-7pm
Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352
info@imagemovement.de | www.imagemovement.de